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一、國立嘉義大學幼兒教育學系(以下簡稱本系)為鼓勵本系大學部優秀學生繼續留在幼兒教育研究所(以下簡稱幼教所)就讀碩士班，並期達到連續學習之效果及縮短修業年限，依據「國立嘉義大學學生修讀學、碩士五年一貫學程辦法」，特訂定本實施要點。

To encourage ECE college students to study ECE mater program, Early Childhood Education department (hereafter the ECE) of National Chia-yi University (hereafter the NCYU) sets up the regulations to shorten the length of study and let college students can study efficiently. The regulations are in accordance with “Regulations of Five-Year Program” in NCYU.

二、本系大學部學生，修業滿五學期，前五學期學業平均成績達80分者，得向本系提出申請(申請表如附件一)。

ECE college students who have studied for five semesters and have a course grade up to80 for five semesters can apply for five-year program. (See attachment 1-the application form) 

三、錄取名額及甄選標準由系務會議通過決定之，甄選時程由本系另行公告。

The number of in-quota qualifiers and standard of examination shall be determined by department affairs meeting, and the procedure will be announced separately. 

四、申請者需繳交申請表、歷年成績單、推薦信、研究報告、讀書計畫及各項利於審查之資料等，於每年六月三十日前向本學系提出申請。

The applicant must submit the application form, the records of grades, recommendation, research report, study plan, and any beneficial documents, etc. The application shall be prior to June 30th in every year. 

五、錄取之學生兼具學士學位候選人及碩士班預備研究生(以下簡稱預研生)資格。

The qualifier will be qualified as the candidate of bachelor and the pre-graduate of master program (pre-graduate). 

六、經錄取之學生，其申請加修學分需由系主任核准。

The credits which the qualifier applies for shall be approved by the chairperson of ECE.

七、取得預研生資格後，必須於四年級(含)之前取得學士學位，並參加本系碩士班甄試入學或一般生入學考試，經錄取後始正式取得碩士班研究生資格。

As qualified as the pre-graduate, the student must get the bachelor degree before fourth grade, and take the admissions interview or the examination of ECE master program. After passed the examination, the student can be qualified as the formal graduate. 

八、預研生取得碩士班研究生資格後，大學期間所選修之研究所課程，至多可抵免四分之三碩士班研究生應修學分數(不含論文學分，且不受本校學生抵免學分辦法相關研究所抵免學分上限規定之限制)，但碩士班課程若已計入大學部畢業學分數內，不得再申請抵免碩士班學分數。

As qualified as the graduate, the student can apply for credit transfer of below 3/4 courses during the courses of master program taken in college (Not include credit of thesis, and the regulation of credit transfer in ECE will not limited by “Regulations of Credit Transfer” in NCYU). If the credit of master program is counted in the credit of college, the student cannot apply for credit transfer for the credit of master program. 

九、學生必須符合本學系學士學位與碩士學位之規定，方發給學、碩士學位證書。

The graduate shall be qualified with the regulations of ECE bachelor and master degree, and diploma of bachelor and master.

十、本實施要點未盡事宜，悉依本校學則及相關法令規定辦理。

Any statue not stipulated here will be at relevant regulations of NCYU. 

十一、本實施要點經系(所)務會議、教務會議通過，陳請校長校核定後實施，修正時亦同。

The regulations shall be adopted by ECE department affairs meeting, and implemented after receiving the approval of the president. If there is any clause amended, the procedure above should be taken.
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附件2.幼兒教育學系學生修讀學碩士五年一貫學程申請書 
Attachment 1: Implementation Regulations of Five-Year Program for ECE Students

Attachment 2: The Application Form of Five-Year Program for ECE Students
